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UCHWALA NR ... / .... 115 
RADY MIEJSKIEJ W EODZI 

z dnia ......... 2015 r. 

Stanowisko Rady Miejskiej w Eodzi w sprawie uruchomienia produkcji BmiglowctSw pnez firme 
Airbus Helicopters w Wojskowych Zakladach Lotniczych w Eodzi. 

Na podstawie 3 17 Regulaminu Pracy Rady Miejskiej w todzi, stanowiqcego zalqcznik Nr 7 
do Statutu Miasta Lodzi (Dz. Urz. Woj. todzkiego z 2009 r. Nr 347, poz. 2860 oraz z 2014 r. poz. 
371 8), Rada Miejska w todzi  

uchwala, co nastcpuje: 

5 1. Rada Miejska w Lodzi uznaje iz uruchomienie produkcji nowoczesnych Bmiglowcbw dla 
polskiej armii w Wojskowych Zakladach Lotniczych w todzi  jest jednym z najwiqkszych wydarzeli 
gospodarczych w naszym mieBcie od poczqtku transformacji ustrojowej. Utworzenie kilku tysiqcy 
miejsc pracy, zarowno w samym zakladzie,jak i firmach kooperujqcych bardzo pozytywnie wplynie na 
rynek pracy nie tylko w mieScie, ale i w calym regionie. ObecnoSC. firmy Airbus Helicopters w Lodzi 
wplynie rowniez znaczqco na walory promocyjne i wizerunkowe miasta. Powstanie centrum 
rozwojowego, wspolpraca z Politechnikq todzkg  transfer najnowoczeBniejszych technologii 
podkreS1q charakter todzi  jako miasta otwartego na innowacje, konkurencyjnego, przyciqgajqcego 
najlepszych specjalist6w. Wspolpraca z francuskim potentatem z branzy lotniczej, to takie klarowny 
sygnal dla innych miqdzynarodowych i krajowych korporacji, ze t o d i  jest miejscem, w kt6rym warto 
inwestowak. 

5 2. Rada Miejska w todzi  wyraza swoje poparcie dla wszystkich dzialan Prezydenta Miasta 
todzi  i organow administracji publicznej zmierzajqcych do zaciegniania wspolpracy z firm3 Airbus 
Helicopters. 

5 3. Wykonanie uchwaly powierza siq Przewodniczqcemu Rady Miejskiej w Lodzi. 

5 4. Uchwala wchodzi w iycie z dniem podjqcia. 

Pnewodniczqcy 
Rady Miejskiej w Eodzi 

Projektodawcami uchwaly sq 
Radni Rady Miejskiej w todzi: 



Uzasadnienie 

W zwiqzku z wylonieniem podmiotu, ktory po przeprowadzeniu testow moze staC siq 
dostawcq Bmiglowcow transportowych dla Sil Zbrojnych RP pojawilry siq w dyskusji publicznej opinie 
krzywdzqce dla Lodzi poprzez deprecjonowanie todzkiego potencjah przemyslowego i naukowego. 
W debacie na ten temat zabral glos Sejmik Wojewodztwa Podkarpackiego posuwajqc siq w swej 
uchwale do stwierdzen takich jak ,,francuska firma - w przeciwienstwie do Mielca czy ~widnika  - nie 
posiada polskiej kadry zarzqdzajqcej i nie zatrudnia rodzimych konstruktorbw. ,, co przeczy faktom. 
Wobec powyzszego wtaBciwym jest aby i Rada Miejska w todzi  dala jasny wyraz swemu poparciu 
dla rozwoju wspolpracy firm3 Airbus Helicopters i wskazanie istotnych korzySci plynqcych z niej dla 
Lodzi i regionu. Ze wzgledu na to, ze celem tej uchwaly ma by6 jedynie wyrazenie opinii, wlaiciwq 
jej formq jest stanowisko podjqte na podstawie na podstawie 5 17 Regulaminu Pracy Rady Miejskiej 
w todzi. 


